
Protokół Nr 36/2017 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 

23 sierpnia 2017 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Andrzej Kandzorra - Przewodniczący Komisji 
2. Wiesław Doliński - Członek Komisji 
3. Aleksandra Bulman - Członek Komisji 
4. Mariola Szyca - Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie i zaopiniowanie wniosków i pism, które wpłynęły do Komisji oraz sprawy 

bieżące. 
5. Wnioski i opinie Komisji. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy Cewice, 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji - Andrzej Kandzorra dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Budżetu 
i Rozwoju. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecnych było 4 członków 
Komisji. Nieobecny P. Mądrzak. 

Ad. 2 
Pan Andrzej Kandzorra przedstawił protokół nr 35/2017 z dnia 14 sierpnia 2017 r., który 
został przyjęty jednogłośnie (4 - za). 

Ad. 3 
Przewodniczący Komisji - Andrzej Kandzorra przedstawił porządek posiedzenia komisji, 
który został przyjęty jednogłośnie (4 - za). 

Ad. 4 
Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na posiedzeniu zapoznała się z n/w 
pismami: 

a) pismo Sołtysa wsi Łebunia z dnia 03.08.2017 r. w sprawie rozbudowy Szkoły 
Podstawowej w Łebuni - Komisja podejmie stosowną opinię na kolejnym posiedzeniu 
Komisji. 

Ponadto Wójt przedstawił informacje dotyczące przetargów na rozbudowę szkoły 
w Siemirowicach oraz przetargu na budowę drogi od Ośrodka Zdrowia do ul. Zielonej 
w Cewicach. 



Ad. 5 
Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 23.08.2017 r. 
wydala następującą opinię: 

a) odnośnie pisma Sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Łebunia z dnia 03.08.2017 r. w sprawie 
rozbudowy Szkoły Podstawowej w Łebuni - Komisja widzi konieczność wykonania 
w/w inwestycji jednak z uwagi na brak środków w budżecie Gminy w chwili obecnej 
nie jest możliwe określenie terminu rozpoczęcia w/w inwestycji. 

W powyższej sprawie członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju głosowali w następujący 
sposób: 
za-4, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ponadto Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 
23.08.2017 r. wypracowała następujący wniosek: 

a) po przeanalizowaniu projektów na budowę dróg w miejscowości Cewice, Komisja 
zaproponowała do realizacji w 2018 r. budowę drogi na odcinku od Ośrodka Zdrowia 
do ul. Zielonej w Cewicach z możliwością uzyskania dofinansowania w ramach 
programu "Schetynówka." 

Za powyższym wnioskiem członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 
głosowali w następujący sposób: 

za - 4, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Przewodniczący 
Komisji Budżfetu i R̂  


